
Protokoll

Extrainsatt möte Rytterne Kyrkbacke samfällighetsförening 2024-08-30
Mötet hölls i Rytterne Kyrkskola.
Närvarande var Lars Ahlström, Pertti Salo, Lennart Nilsson, Lisbeth Ekergran
och Peter Ovrin

§1 Mötet hölls med anledning av att Robins rör anser att dom gamla järnrören ut från
pumphuset borde bytas ut.  Detta för att undvika att vi får problem med brustna 
rör, speciellt under vinterhalvåret. Det gäller i första hand röret som går upp på 
kyrkbacken, och som antas övergå till Pem slang på Lennarts tomt.  Därför 
beslutade mötet att begära in offerter för ett planerat byte till Pem slang. Peter 
begär offert från Tobbe Andersson och Pertti begär offert från ”Grävarlasse”.
Därefter får vi besluta om eventuella extra avgifter för kostnaderna.
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